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Best Henk en Stefanie,

Twee weken geleden zijn we bijeen gekomen om de activiteiten van de oudercommissie te 
evalueren. Naar aanleiding van deze evaluatie hebben we besloten om ons als leden van 
de oudercommissie terug te trekken.

De redenen hiervoor zijn als volgt:

De beperkte mogelijkheid tot periodiek (fysiek) overleg met de leiding. 
Het weinig tot geen antwoord krijgen op vragen die bij ouders leven. 
Het gevoel als oudercommissie alleen voor de formaliteit te zijn aangesteld. 
Het gevoel weinig draagvlak bij de ouders te hebben doordat we zijn aangesteld 
zonder verkiezingen en doordat we zelf alleen kinderen op de BSO 
vertegenwoordigen.

Voor het aanstellen van een nieuwe oudercommissie raden we aan om eerst aan alle 
ouders duidelijk te maken wat jullie van een oudercommisie verwachten. Vervolgens 
zouden wij de voorkeur gevan aan een verkiezing waarvoor alle ouders zich kandidaat 
kunnen stellen.  

Verder denken wij dat het heel belangrijk is dat de oudercommissie makkelijk in contact kan 
komen met alle ouders. De oproepen per mail en in de nieuwsbrief hebben helaas niet 
geleid tot een groot aantal mailadressen. Daarom lijkt het ons verstandig dat jullie 
nogmaals kijken of bij inschrijving ouders automatisch toestemming kunnen geven.Ook 
denken wij dat verkiezingen er voor kunnen zorgen dat de oudercommissie meer bij de 
ouders gaat leven.

We wensen jullie veel succes met het installeren van een nieuwe oudercommissie. Voor 
een eventuele toelichting op ons besluit kunnen jullie contact opnemen met Johannes.

Johannes, Patricia en Arjan


